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Protokoll fört vid PRO Enköpings höstmöte fredagen den 20 oktober 2023 

klockan 14.00 i samlingslokalen vid Ljunggården.  

Närvarande var 54 medlemmar. 

§ 1 Öppnande av mötet 

Ordförande Viola L Andersson hälsade de närvarande välkommen och 

speciellt Distriktets ordförande Kaija Nyström. 

Därefter förklarades mötet öppnat. 
 

§ 2 Mötets utlysande 

Mötet har varit utlyst i vårt program som samtliga medlemmar har fått i 

juli/augusti och annonserats på vår hemsida samt i vår lokaltidning 

Enköpings-Posten. 

Mötet godkände utlysandet. 
 

§ 3 Fastställande av röstlängd 

Då inga personval skulle göras så lades noteringen om deltagare som 

underlag för statistik där 54 medlemmar blev resultatet för närvaro. 
 

§ 4 Fastställande av dagordning 

Den föreslagna dagordningen fastställdes 
 

§ 5 Val av mötespresidium 

a. Ordförande 

Till mötesordförande valdes Kaija Nyström 

b. Sekreterare 

Till sekreterare för mötet valdes Rolf Smedberg 

c. Protokollsjusterare 2 st. 

Gun Windmar och Lars Strömberg valdes till att justera dagens protokoll 
 

§ 6 Verksamhetsplan 2024 

Verksamhetsplanen för 2024 gicks igenom av föreningens ordförande och 

godkändes av mötet.  

Se bilaga 1. 
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§ 7 Arvoden 2024 

Ett förslag från styrelsen presenterades av Rolf Smedberg. De nuvarande 

arvodena har varit oförändrade i 8 år. 

Rubriken för rörligt arvode ska justeras så informationen inte kan 

misstolkas, samt att underliggande text skall justeras från ”dessa arvoden 

räknas upp med KPI” skall vara ”dessa arvoden räknas om med KPI. 

Mötet godkände de nya arvoden som föreslagits med de ändringar i texten 

som redovisats ovan.  

Se bilaga 2 
 

§ 8 Budget 2024 

Kerstin Hesselbrand presenterade föreningens förlag till budget 2024. Efter 

genomgången beslutade mötet att godkänna budgeten för 2024.  

Se bilaga 3. 
 

§ 9 Val 

De val som tidigare gjorts på höstmötet ska tills vidare genomföras på 

årsmötet med början 2024. 
 

§ 10 Medlemsavgift för 2024 

Medlemsavgiften för 2024 föreslår styrelsen ska vara oförändrad,  

60 kronor/år och medlem. 

Mötet beslutade enligt förslaget. 
 

§ 11 Kaija Nyström har ordet 
Följande ämnen tog Kaija upp: 
- Pensionerna behöver en förändring så både vi som redan är pensionärer 
ska kunna leva på den och framtida pensionärer, våra barn och även deras barn, 
ska kunna leva ett bra liv när det är dags. 
- Tandvården har idag ett dåligt ekonomiskt skydd. Behöver vara lika som i 
sjukvården med ett högkostnadsskydd. 
- Tidningsdistributionen av papperstidningen upphör på flera håll i landet, 
den ska läsas digitalt. Det går bra för dem som är digitaliserade och har tillgång 
av nätet, det finns fortfarande platser på landsbygden som inte kommer åt 
nätverket. För de som idag kan läsa tidningen digitalt kan imorgon drabbas av 
sjukdom som gör det omöjligt att logga in för att hitta tidningen. 
- Boendefrågor Distriktet har i samarbete med Hyresgästföreningen skrivit 
en debattartikel om hyreshöjningar. Fastighetsägarna har återigen kommit med 
höga krav på nya hyreshöjningar 2024. 12 procent vill de höja hyrorna med 
i Uppsala län. PRO riks styrelse har tillsatt en arbetsgrupp som ska arbeta med 
frågor inom det bostadspolitiska området.  
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- Bokföringsprogram kommer att bli enhetligt inom PRO. Det ska vara lätt 
att få support och utbildning från Riks. Mer info kommer till föreningarna. 
- Enhetlig medlemsavgift kan bli verklighet 2027, beslut fattas på 
kongressen 2026. Då slipper du frågor just nu om hur hög avgiften bli. Det 
pågår ett arbete som ska visa på fördelar och nackdelar med detta. Idag finns 
det många variationer på förenings – och distriktsavgifter. Mer info kommer. 
- Hemsidan arbetas det med på central nivå och andemeningen är att den 
ska betydligt enklare att hitta i och även bli enklare för webbredaktörerna 
arbeta i. 
 

§ 12 Information från styrelsen 

- Viola Andersson informerade om aktiviteter som ligger i slutet av året, PUB 

den 28 oktober, medlemsmöte den 10 november, PUB den 24 november, Lucia 

blir det den 12 december. Nytt programhäfte kommer vid nyåret. 

- Rolf Smedberg informerade om nedläggningen av Samorganisation i 

Enköping. 

De tre föreningarna i Enköpings kommun har bildat en grupp för att arbeta fram 

ett samarbetsråd. Diskuteras även möjligheten att samarbeta med övriga 

pensionärsorganisationer i kommunen. 

- Poly Polychronopoulos informerade att det finns platser kvar till 

Julbordskryssningen och att det var bråttom att anmäla sig. 

- Kerstin Hesselbrand Informerade att det finns Trippelskrapslotter kvar och 

säljs till reducerat pris, 5 för 100 kr. 
 

§ 13 Avslutning 

Kaija och Rolf tackade för förtroendet att få leda ett bra möte och förklarade 

möte avslutat. Därefter tackade föreningens ordförande Viola presidiet med 

varsin blomma. 

 

 

Kaija Nyström   Rolf Smedberg 

Mötesordförande   Mötessekreterare 

 
Gun Windmar   Lars Strömberg 

Justerare    Justerare 


